



Member Notice 會員通告

Member Notice – EGM & AGM 2014

At the Annual General Meeting and Extraordinary General Meeting held at the Club on the 12th of September 2014 the Flag Officers and General Committee was re-elected unopposed. The Flag Officers and the General Committee list is as follows.

| | | |
|---------------------|--|--|
| Commodore | Mark Ashton | |
| Vice Commodore | C. K. Chan | |
| Rear Commodore | Eric Stark | |
| Rear Commodore | Nicole Arnulphy | |
| Hon. Gen. Secretary | William Allan | |
| Hon. Treasurer | David Williams | |
| Members | Andrew Miller Paul Arkwright Simon Robertson David Hughes | Trevor Murphy Nigel Slattery Cameron Hestler Brian McCarthy |

Presentations Made.

The Vice Commodores Cup was awarded to Ms. Law Shiu Mei Cynthia for her work with Yacht Racing and Regatta results.

The Commodores Cup was awarded to Ms. Cathy Delany-Hobbs for her work in collating articles and editing the Hebe Jebes.

Resolutions.

The following resolutions were passed and will become effective on the 1st of October 2014.

1. To increase the entrance fee for a senior associate member from \$55,000 to \$60,000 and all other joining fees pro rata with effect from 1st October 2014.
2. The minimum F&B charge be increased by \$100 with effect from 1st October 2014. members may apply, by e-mail, to have one month's charge per calendar year waived.
3. To increase the annual subscription fees by a percentage equal to the composite consumer price index as defined by the Hong Kong government. This year the CCPI is 4.3% which gives an increase of \$38 in subscription fees to \$918 with effect from 1st October 2014.
4. To additionally increase the subscription fee with effect from 1st October 2014 by \$72 per month to the 2014/2015 subscriptions to make up for the shortfall caused by there being no increase in the previous years' subscription fees.

The result of these resolutions being passed results in the Club fees becoming;

1. The joining fee for a Senior Associate Member is \$60,000. All other joining fees will be raised pro-rata.
2. The minimum F&B spending per member per month is \$200. Members may have one month per year free of the minimum fee waived on application to the Club.
3. The monthly subscription fee is now \$990.

Life Membership.

Mr. Philip Boothroyd was proposed for Life Membership for the many years commitment to the Club on the Club Development and General Committees, his service as Commodore and the large amount of work he has performed on the Clubs behalf during the building of the marina, hard standing and garden bar.

Thank you

Club Management.

會員通告 - 2014年度特別大會及週年大會

親愛的會員：

在9月12日下午7時30分於本會舉行的會員特別大會及週年大會，所有執行委員會主要委員及會員在無反對下全部留任。本年度執行委員會主要委員及會員名單如下：

| | | |
|----------|--|--|
| 會長 | Mark Ashton | |
| 副會長 | C. K. Chan | |
| 執行助理會長 | Eric Stark | |
| 帆船駕駛助理會長 | Nicole Arnulphy | |
| 名譽秘書 | William Allan | |
| 名譽司庫 | David Williams | |
| 委員會會員 | Andrew Miller Paul Arkwright Simon Robertson David Hughes | Trevor Murphy Nigel Slattery Cameron Hestler Brian McCarthy |

獎項頒發

本年度副會長盃頒予 Ms. Law Shiu Mei Cynthia女士以表揚她在帆船盃賽中協助計算賽果的付出。

本年度會長盃頒予 Ms. Cathy Delany-Hobbs女士以表揚她協助會刊Hebe Jebes的編輯工作。

議案

以下獲通過之議案將於2014年10月1日生效：

1. 由2014年10月1日起，資深普通會員入會費由港幣55,000元增加至港幣60,000元，其他入會費用按比例增加。

2. 由2014年10月1日起，每位會員每月餐飲最低消費增加港幣100元。如會員身在香港境外，可以透過電郵申請豁免每年最多一個月餐飲最低消費之費用。
3. 由2014年10月1日起，增加每月會費，其加幅等同香港政府公佈的綜合消費物價指數。今年的綜合消費物價指數為4.3%，即會費將增加港幣38元，預期每月會費達至港幣918元
4. 由2014年10月1日起，2014/15年度每月會費額外增加港幣72元，以彌補去年沒有增加會費而出現的差額。

以上議案之通過將對會所收費產生以下影響:

1. 普通資深會員的入會費增加至港幣 60,000元。其他會籍之入會費用將按比例增加。
2. 每月餐飲最低消費為港幣200元。會員每年可向會所提出一個月的每月餐飲最低消費豁免。
3. 每月月費增至港幣990元

終生會籍

Philip Boothroyd先生在本年度獲推薦授予終生會籍，以讚揚他在會所發展委員會及執行委員會作為會長的多年裡，協助處理了大量有關會所海事設施，岸上船架及花園酒吧項目所作出的承諾及貢獻。

謝謝

會所管理層



Get our first-hand news on Facebook and Twitter! 在 Facebook 及推特網上接收我們的第一手消息吧！

To ensure you receive HHYC emails, please add hyc@hyc.org.hk to your address book. 為確保閣下能收到白沙灣遊艇會的電郵，請將 hyc@hyc.org.hk 加入至閣下之通訊錄。

If you have recently changed any personal contact particulars, please feel free to contact us either by email: membership@hyc.org.hk or fax to 23581017. 如閣下最近變更了聯絡資料，請電郵到 membership@hyc.org.hk 或傳真到 23581017 通知我們